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 RM – KSS.0012.40.02.2024 
 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 26 lutego 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył o godz. 09:05 Przewodniczący 

Komisji Stanisław Zaborowski witając Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego,  

Kierowników Referatów Urzędu Miejskiego, a także członków pozostałych Komisji Rady 

Miejskiej w Rzgowie, tj.: 

- Komisji Rewizyjnej, 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

- Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów.  

  

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski na podstawie listy obecności 

poinformował, że obecnych jest 4 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do 

podejmowania decyzji. Nieobecny Paweł Redzynia. Lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad.3. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Omówienie materiałów na LXXI sesję Rady Miejskiej w Rzgowie: 

a) projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej – etap 

IIA. (DRUK 1) 

b) projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Starowa Góra rejon zachodni i część Starej Gadki. 

(DRUK 2) 

c) sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2023. (DRUK 3) 

d) projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Rzgów oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i formy, na które dofinansowanie będzie przeznaczone w 2024 r. (DRUK 

4) 

e) projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. (DRUK 5) 

f) projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rzgów w 2024 roku. 

(DRUK6) 

g) projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Kalinku. (DRUK 7) 

h) projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 8) 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.4. 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej – etap IIA. 

(DRUK 1) 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania omówiła Pani Agnieszka Krawiec  

gł. specjalista ds. planowania przestrzennego.  

W pierwszej wersji plan obejmował całą ul. Pogodną, ale po uzgodnieniach Ministra 

Rolnictwa trzeba było podzielić teren na dwie części, ponieważ nie wyraził zgody na 

przekształcenie 3 klas gruntów pod zabudowę, dlatego to ograniczono. Funkcje to zabudowa 

mieszkaniowa, usługi turystyki, tereny rolnicze. Wpłynęła jedna uwaga, która została 

częściowa uwzględniona, a częściowo nieuwzględniona.  

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał czemu działki w planie są takie nierówne.  

Pani Agnieszka Krawiec powiedziała, że wyznaczenie działek nastąpiło po granicy 

istniejących już działek. Zabudowa mieszkaniowa 100 m zgodnie ze Studium. 

 

b) projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Starowa Góra rejon zachodni i część Starej Gadki. (DRUK 2) 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania omówiła Pani Agnieszka Krawiec  

gł. specjalista ds. planowania przestrzennego.  

Główną przyczyną zmiany mpzp była zmiana zapisu dotycząca kąta nachylenia dachu 45 

stopni. Funkcje mieszkaniowa i produkcyjna pozostają bez zmian. Zmniejszone są szerokości 

dróg, tak aby gmina nie musiała ponosić kosztów. 10-12 metrów drogi. Nie uwzględniono 

uwagi dotyczącej budowy domu bliźniaczego, ponieważ z domu bliźniaczego można zrobić 4 

lokalowe mieszkanie.  

Burmistrz powiedział, że należy mieć a uwadze, że każdy ma samochód i każdy gdzieś musi 

zaparkować, to jest też problem. A zabudowa bliźniacza spowoduje, że nie będzie miejsca do 

parkowania. 

 

c) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2023. (DRUK 3) 

Sprawozdanie przedstawiała Pani Paulina Biesiacka gł. specjalista ds. oświaty. Nie było 

uwag.  

 

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że będzie jeszcze jeden projekt dotyczący 

rozszerzenia jednego obwodu szkolnego, tj. Guzewa o jedną ulicę Szafirową.  

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Rzgów oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobierane przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy, na które 

dofinansowanie będzie przeznaczone w 2024 r. (DRUK 4) 

Projekt przedstawiała Pani Paulina Biesiacka gł. specjalista ds. oświaty. 

Uchwała podejmowana corocznie. Kwota została przyjęta w budżecie. 

Radny Kordian Skalski zapytał jaki jest maksymalny poziom dofinansowania i czy nie można 

zwiększyć tej kwoty. 

Pani Paulina Biesiacka wyjaśniła, że taka kwota musi być zgodnie z ustawą zaplanowana.  

Z analizy wynika, że dyrektorzy szkół nie wykorzystują pełnej kwoty i środki są zwracane.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy i w jakiej wysokości dofinansowywane są studia 

podyplomowe. 

Pani Paulina Biesiacka poinformowała, że 50% kosztów nie więcej niż 3000 zł za semestr. 

Dyrektorzy nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały i sami o takie kwoty wnioskowali. 
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e) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. (DRUK 5) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka oraz poinformowała o nowych 

zmianach jakie zostaną przygotowane na sesję. 

 

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał o wpływy z odsetek bankowych 130 tys. zł 

Skarbnik Anna Czarnocka wyjaśniła, że są to odsetki z lokat i przewidujemy, że na tyle 

możemy zwiększyć plan. 

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał o środki na OSP Grodzisko w kwocie 60 tys. zł. 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o remont obiektu wewnątrz. 

Radny Kordian Skalski zapytał o poziom dofinansowania na fotowoltaikę.   

Radny Rafał Kluczyński zapytał o szczegóły inwestycji w Gospodarzu i Grodzisku. 

Przebudowa ul. Szkolnej – jak będzie wyglądała organizacja ruchu na okres budowy.  

Burmistrz powiedział, że nie chodzi o sam remont ul. Ogrodowej na odcinku od Kalinka do 

ul. Literackiej. Ul. Szkolna to nowy projekt czyli remont ul. Ogrodowej od ul. Literackiej do 

ul. Tuszyńskiej wraz z skrzyżowaniem ul. Szkolnej i Tylnej. Na chwilę obecną mowa jest o 

projekcie.  

Członek komisji Marek Bartoszewski przypomniał, że podczas projektowania należy 

pamiętać o wyprostowaniu ulicy Szkolnej i Tylnej oraz o parkingach.  

Burmistrz powiedział, że pamięta o tym i będzie to projektowane. Stary projekt, który 

zawierał drogę rowerową pozostaje, ale należy go zaktualizować i uzyskać nowe pozwolenie 

na budowę.  

Radny Kordian Skalski uważa, że nie racjonale jest prostowanie dróg ul. Szkolnej i Tylnej, 

ponieważ nie było tam żadnego zdarzenia, znaki są, każdy wie kto ma pierwszeństwo. 

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że wyprostowanie dróg spowoduje zmniejszenie 

miejsca parkingowego. A co do skrzyżowania można pokusić się o rondo.   

Radny Kordian Skalski zapytał co ze skrzyżowaniem z ul Glinianą.  

Radny Jan Spałka uważa, że prostowanie drogi kosztem gruntu pod parkingi jest niezasadne.  

Pani Agata Olek wyjaśniła, że złożono wniosek na fotowoltaikę na 100% kosztów 

kwalifikowanych, z czego 148 tys. zł w formie dotacji i 37 tys. zł w formie pożyczki. Gmina 

czeka na rozstrzygnięcie.   

 

f) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rzgów w 2024 roku. (DRUK 6) 

Projekt uchwały omówiła p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Dorota Drzewiecka.  

Co roku gmina jest zobowiązana do podejmowania takiego programu. Program uzyskał 

pozytywne opinie wszystkich instytucji.  

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał skąd taka wysoka kwota na sterylizacje i 

kastracje prawie 100 tys. zł.  

Radny Radosław Pełka zwrócił uwagę, że są rozbieżności w programie jeśli chodzi o 

wykonawców programu w zakresie gospodarstwa rolnego.  

Pani Dorota Drzewiecka powiedziała, że taka kwota jest zaplanowana, a koszty wynikają z 

wydanych skierowań przez Urząd. Jeżeli chodzi o sterylizację przynosi duże efekty, jest 

mniej bezdomnych i niechcianych zwierząt.  

Burmistrz powiedział, że dzięki kastracji mamy spełniony obowiązek czipowania. I jest to 

bardzo dobra praktyka, która daje efekty. 

 

g) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Kalinku. (DRUK 7) 

Projekt uchwały omówiła p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Dorota Drzewiecka. Zaproponowana nazwa ulicy to Gościnna.  
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h) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 8) 

Projekt uchwały omówiła p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Dorota Drzewiecka. Zaproponowana nazwa ulicy to Diamentowa.  

 

Ad.5. 

Brak.  

 

Ad.6. 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji 

Stanisław Zaborowski o godz. 10:15 zamknął posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  

 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

 

                    PRZEWODNICZĄCY  

       KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH  

 

         Stanisław Zaborowski  


